
Oświadczenie Minister Sportu i Turystyki Joanny Muchy 

Z żalem, ale również ze zrozumieniem, przyjmuję decyzję Ekstraklasy S.A. dotyczącą 

odwołania meczu o Superpuchar Polski. Jako Minister Sportu i Turystyki z całą mocą chcę 

podkreślić, że Ministerstwo nie miało i nie mogło mieć wpływu na kierunek tej decyzji.  

Wszyscy wiemy, że mecz Legia - Wisła to wydarzenie sportowe podwyższonego ryzyka. 

Organizatorzy tego typu przedsięwzięcia muszą liczyć się z koniecznością spełnienia wyższych 

wymogów bezpieczeństwa niż te, obowiązujące na innych imprezach masowych. Wymogi te 

dotyczą m.in. transportu kibiców, tras ich dojścia na stadion i identyfikacji podczas 

wchodzenia na obiekt, rozdzielenia grup kibiców itp. Pragnę podkreślić, że dobra współpraca 

między Ekstraklasą S.A., zarządem Narodowego Centrum Sportu i policji sprawiła, że warunki 

zostały spełnione.   

Stadion Narodowy na zawsze odmienił wygląd Warszawy. Jest to nowoczesnym obiekt, z 

którego wszyscy jesteśmy dumni. Na tym etapie jedynym punktem problematycznym jest 

łączność na obiekcie. Policja postawiła w tym zakresie wyjątkowo wysokie wymagania i - jak 

wynika z mojej wiedzy - do dzisiaj wahała się, czy może wydać pozytywną opinię na ten 

temat. Aby uniknąć apokaliptycznych wizji chciałabym podkreślić, że: po pierwsze, łączność 

na Stadionie Narodowym jest wystarczająco dobra, aby przeprowadzić imprezę masową w 

normalnym trybie (vide: decyzja policji dotycząca imprezy otwarcia); po drugie, wg. mojej 

wiedzy przy tym systemie łączności zgoda na przeprowadzenie meczu Polska - Portugalia 

zostanie wydana przez policję; po trzecie, najdalej do 15 maja br. Stadion Narodowy zostanie 

wyposażony w docelowy system łączności spełniający wszelkie kryteria dotyczące turnieju 

UEFA EURO 2012™. 

Proszę również pamiętać o tym, że otwarcie każdego nowego obiektu może wiązać się z 

różnymi problemami np. z łącznością. Specyficzne ukształtowanie stadionu sprawia, że fale 

radiowe rozchodzą się inaczej niż w innych budynkach i dopiero po zakończeniu budowy 

takiego obiektu można testować infrastrukturę nadawczo-odbiorczą. 

Pragnę podziękować Ekstraklasie S.A. za dobrą współpracę przy organizacji meczu. Jestem 

przekonana, że zgromadzone doświadczenia pozwolą na lepsze przygotowanie podobnych 

wydarzeń w przyszłości, z korzyścią dla bezpieczeństwa kibiców.  


